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Dot.: stanowisko Zarz^du i dzialkowcow ROD „STASZICA" w Szczecinie 
w sprawie obywatelskiej ustawy o ogrodach dzialkowych w Polsce 

SZANOWNA PANI MARSZALEK ^ V 

W historii ruchu ogrodnictwa dzialkowego w naszym kraju znalezlismy si? w najtrudniejszej 
sytuacji, bo 21 Styczniu 2014 mozemy stracic caiy dorobek z przeszlo 115 lat dziatalnosci 
ogrodow, oraz utracic wlasny zainwestowany kapitat w altank? i infrastruktur?. Badania 
opinii publicznej wykonane przez CBOS w 2012 r wykazalo, ze zachowanie i 
pozostawienie ogrodow w miastach oczekuje 88% Polakow. Jest to bardzo jasna i czytelna 
decyzja spoteczenstwa, ktor^ powinni uwzgl^dnic poslowie w Sejmie. Chcemy miec wlasny 
organizacj?, chc^ miec prawa gwarantowane przez ustawy. Przypuszczamy, ze niektorym 
odpowiadatoby przekroczenie tych 18 miesi^cy od terminu wydania wyroku. Nowy projekt 
ustawy 0 rodzinnych ogrodach dzialkowych, wprowadza wiele nowych rozwi^an, ktore 
dostosowuJ4 przepisy do wytycznych Trybunahi w zakresie pluralizmu, wolnosci zrzeszania ^ 
si?, oraz uwzgl?dnienia praw wlasnosci gruntow, poszanowania praw nabytych miliona 
dzialkowych rodzin t j . cztery miliony naszych obywateli posiadaj^cych prawa. Wyrok 
Trybunatu wywolal zamieszanie i spowodowal, ze dalszy los ogrodow i dzialkowcow stal si? 
niepewny. Jednak wbrew zapewnieniom o tym, ze wyrok nie dotknie dzialkowcow, to 
zagrozone ŝ  nasze prawa, ktore ŝ  oparte o prawo PZD. Min?to juz 6 miesi^ce z 18 -stu 
wyznaczonych przez Trybunal. Skutki wyroku uderz^ w samych dzialkowcow. Trybunai 
okreslil, ze gdyby ustawodawca w terminie 18 miesi?cy nie uchwalil nowej ustawy, to 
wygasn^ wszelkie prawa Zwi^zku, czyli grunty powroc^ do wlascicieli. Milion dzialkowych 
rodzin pozostaje bez prawa do swoich dzialek i utrac^ zainwestowane wlasne znaczne 
srodki finansowe wydane na realizacje infrastruktury ogrodowej. Pozostalo juz maio czasu. 
Wobec czego jest potrzeba dynamicznego dzialania ustawodawczego. 

PANI MARSZALEK 

W swietle powyzszego zwracamy si? do Pani Marszaiek Sejmu RP o mozliwie szybkie 
wprowadzenie pod obrady Sejmu RP naszego projektu uchwaiy o ogrodach dzialkowych i jej 
zatwierdzeniawprzeslanej wersji.Zycz^tego ioc^ekuj^dzialkowcyz naszego ogrodu. 
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